
Yönetim Kurulu Başkanımız
Yetiş AKSOY; "Salihlimize ve
ülkemize en iyi hizmeti
sunma gayreti
içerisinde olacağım”…

Salihli Ticaret Borsası
Hizmet Binası
Tüccarlar Sitesinde.

Başkan aksoy, TOBB Başkanı
M. Rıfat Hisarcıklıoğlu,
Manisa Oda ve Borsaları ile
Soma’da taziye
ziyaretinde bulundular

Tobb Başkanı
M.Rıfat Hisarcıklıoğlu
ile Salihli’de
ikinci Buluşma
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Üye
H. Hüseyin LEBLEBİCİ

Meclis Başkanı
Halil ÇÖYGÜN

Üye
Hamza DURMUŞ

Üye
H. Hüseyin LEBLEBİCİ

Üye
Hasan SAMANCI

Üye
Can ÖZKAN

Üye
Mehmet Emin DENİZ

Meclis Başkan Yardımcısı
İlter YÜKSEL

Üye
Bülent KARAKOÇ

Üye
Mehmet Ali ÇAKIR

Üye
Adnan DEVECİER

Üye
Mevlüt ÖZER

Üye
Yunus BAŞGÖNÜL

Üye (TOBB Delegesi)
Yaşar Rüstem SAMANCI

Başkan
Tuncay DEVECİER

Üye
Ahmet ÖZTEKİN

Üye
Osman KURT

Üye
M. Ragıp AKYUGUR

Üye
Fatih ERDİL

Üye
Mehmet Zeki PAZAROĞLU

Yön. Kur. Bşk. Yardımcısı
Adnan DEVECİER

Sayman Üye
Mehmet Emin DENİZ

Sayman Üye
Mehmet Emin DENİZ

Genel Sekreter
Turan YALÇIN

Akreditasyon Sorumlusu
Yunus BAYRAMİÇİ

Tescil ve Muamelat Memuru
Yunus BAYRAMİÇİ

Tescil ve Muamelat Memuru
Kadir HALICI

Kantar Sorumlusu/Hizmetli
İsmet BALCI

Üye
Mevlüt ÖZER

SALİHLİ TİCARET BORSASI YÖNETİM KURULU

MECLİS ÜYELERİ

DİSİPLİN KURULU

AKREDİTASYON İZLEME KOMİTESİ

PERSONEL

Genel Sekreter
Turan YALÇIN
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Yönetim Kurulu Başkanı
Yetiş AKSOY

Meclis Başkanı
Halil ÇÖYGÜN



Yetiş AKSOY
Salihli Ticaret Odası

Yönetim Kurulu Başkanı
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Sahibi :
Salihli Ticaret Borsası Adına
Yönetim Kurulu Başkanı
Yetiş Aksoy

Sorumlu Müdür :
Turan Yalçın
Genel Sekreter

Yayın Danışmanı :
Turan Yalçın

Yazı İşleri :
Turan Yalçın

Bilgi İşlem :
Turan Yalçın

Tasarım :
Bilir Matbaa
Adem Bilir
T. 0.216.611 6001

Baskı :
BİLİR Matbaacılık
T. 0.216.611 6001
www.bilirmatbaa.com.tr

Adres :
SALİHLİ TİCARET BORSASI
Gaziler Mahallesi Tüccarlar Sit. 
E Blok 45300 Salihli / Manisa
T. 0.236.714 11 81
F. 0.236.713 06 43
E. salihlitb@tobb.org.tr

www.salihlitb.org.tr
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 İletişim araçlarının ve iletişim şeklinin hızla geliştiği ve çeşitlendiği çağımızda iletişimin nitelikli olması 
tüm toplumun aradığı konulardan biri haline gelmiştir. Bu noktada kurumumuzun paydaşları ile iletişiminde 
vnitelikli iletişim enstrümanlarından biri olması amacı ile “BORSALYDIA” dergisini çıkarma kararı aldık. 

 “BORSALYDIA” yılda Üç defa yayınlanacak ve Salihli Ticaret Borsası’nın hedefleri, bu hedeflere ilişkin 
gelişmeleri, üye ve toplumsal hizmetlerine ilişkin faaliyetlerini, çalışma programını, kurumsal gelişmeleri ve 
piyasa gelişmelerini üyelerine, topluma ve diğer  paydaşlarına ulaştıracaktır. 

Neden “BORSALYDIA”?
 Tarihte paranın ilk kullanıldığı yer hepimizin bildiği gibi Lidya Uygarlığı’nın merkezi Sart’tır. Sart aynı 
zamanda Salihli’nin en eski yerleşim yeridir ve para ile ticaretin yapıldığı ilk Pazardır. Bu neden ile borsamızın ilk 
yayın organının adının “BORSALYDIA” olmasını hem ulusal hem de uluslar arası pazarda Salihli ve Sart’ın 
tanıtımını yapmak için uygun bulduk.

 Borsamız kuruluşundan bu yana bölgemizin üreticilerine, tacirlerine ve bölge ürünlerine değer katmak 
ve ekonomiyi geliştirmek için etkin hizmetler vermiştir. Ancak, Salihli Ticaret Borsası bundan sonraki süreçte, 
klasik borsa yönetimi anlayışı yerine stratejik yönetim uygulayarak tüm kaynaklarını hem üyelerinin hem de 
bölge ekonomisinin gelişmesinde stratejik hedefleri doğrultusunda seferber edecektir. Bu noktada hem 
müstahsillerimizin hem de üyelerimizin borsamızın yönetim süreçlerine ve faaliyetlerine tam katılımı önemlidir. 
Sektör toplantıları ile başlattığımız yeni yönetim sürecimizde birlikte karar vereceğiz, birlikte uygulayacağız ve 
verilen kararların meyvelerini de birlikte toplayacağız.  

Kurumumuzun ilk yayın organının ilk sayısında sizlere seslenmekten onur duyuyorum

BAŞKAN’DAN

BORSA
LYDIA
BORSA
LYDIATEMMUZ-AĞUSTOS-EYLÜL-EKİM 2014TEMMUZ 2014  •  SAYI - 1



Tarihte
Paranın
İlk Basıldığı ve
Kullanıldığı Yer;

alihli'nin tarihini anlatmaya 
Antik Sardes (Sart) kenti ile 
b a ş l a m a k 

gerekmektedir. Sardes/Sart 
Gediz havzasında, Sart Çayı 
kıyısında ve Bozdağ'ın 
batısındaki tepelerin 
kuzey yamaçları üzerinde 
Meles adlı bir kral 
tarafından kurulmuştur. 
M.Ö.1750-1200 yıllarında 
Hititler döneminde Şardes'in 
de içinde bulunduğu bölge 
Assuwa olarak anılmaktadır. 
Sardes'in bu dönemde köy mü kasaba mı 
yoksa saraya bağlı bir şehir mi olduğu 
bilinmemektedir. M.Ö.1200-1000 yılları arasında önemli 
bir yerleşim merkezi olmakla birlikte özellikle M.Ö.7-6 
yüzyıllarında büyük gelişme göstermiş, Lidya devletinin 
başkenti olmuş ve büyük önem kazanmıştır. 
 Endüstriyel buluşlar, para, ülkeler arası hicret, 
lirik şiir-müzik felsefe-astronomi-coğrafya ve heykelcilik 
M.Ö.6 ve 7. Yüzyıllarda Sardesle başladı ve gelişti 
diyebiliriz. Sardes Lidya Devleti sona erdikten sonra da 
önemini korumuş, Persler döneminde Satraplık merkezi, 
Romalılar zamanında eyalet merkezi, Bizans döneminde 
ise Theme merkezi olmuştur. Dünya ticaret yollarının 
değişmesi sonucunda Bizans imparatorluğunun son 
zamanlarında önemini yitirmiştir. 
 1075 yıllarında Selçuklu Türkleri Sardes'i aldılar. O 
günden sonra da Sart diye anılmaya başlanıldı. Sart 1098 
yılında Haçlıların desteği ile Bizans'ın eline geçti ise de 
1313 yılında Germiyanoğulları'nın komutanı Aydın Bey 
tarafından kesin olarak Türk egemenliği altına alındı. 
16. yüzyıldan itibaren de Salihli Sart'ın işlevini 
yüklenmeye başlamış ve onun yerini almıştır. Salihli 
tarihinin Salih Dede adlı kişinin eski Salihli'nin 
doğusunda bugünkü Kocaçeşme Mahallesi'ndeki hanı ile 
başladığı inanılmış ise de bunun doğru olmadığı 
anlaşılmaktadır. Salihli'nin güneyindeki Bozdağ 
eteklerindeki tepelerde ve Çakallar deresinde eski 
devirlerden kalma mezarlar bulunmaktadır. Son olarak da 

M.Ö.6. Yüzyıla ait olduğu 
anlaşılan bir tümülüs 

mezar bulunmaktadır. 
Mezarlar genellikle 
yerleşim merkezleri 
ç e v r e s i n d e 
bulunduğuna göre 
bugünkü Salihli'nin 

güneyinde antik bir 
yerleşim merkezi 

bulunduğu kesindir. 
Bugünkü Salihli İlçesine ait 

ilk kayıt 1518 yılına aittir ve 
Veled-i Salih/Salihoğlu köyü olarak 

anılmakta ve Sart kazasına bağlıdır. 1535 tarihli ve 
Aydın Livasına bağlı İzmir, Çeşme, Atasluğ, Tire, Birge, 
Güzelhisar, Sultanhisar, Kestel, Bozdoğan, Arpaz, 
Yenişehir, Alaşehir, Sart kazaları kurasının tımarlarını 
havi mufassal defter kayıtlarında da Veled-i 
Salih/Salihoğlu adlı bir köyün varlığını teyid etmiştir.
 17. yüzyılda Salihli'ye ilişkin belgelerin 
yetersizliği yüzünden bir açıklama getirilemiyor. 
Yalnızca tahmin olarak Evliya Çelebi'nin Alaşehir'den 
Sart'a gelirken Bozdağ eteğini izleyen yolculuğu 
sırasında (1673) gördüğü "Mamur köyler" den birisinin 
Salihli olabileceği ileri sürülmektedir.
18. yüzyılda da Salihli'nin nasıl bir yapıya sahip olduğu 
konusunda herhangi bir kaynağın bulunmayışı veya 
bulunamaması üzücü bir durumdur. işte bu yüzdendir 
ki Salihli'nin kuruluşu bir anlamda geçmişi en son 19. 
Yüzyılda tarihlendirilmiş, belleklere çok yeni bir 
yerleşim olduğu yerleşmiştir.
Salihli’nin Bugünü
Salihli bugün lojistik, tarım ürünleri sanayisi, tarih, 
doğa ve jeotermal turizmi, sağlık sektörü ve 
geleneksel toprak sanayinde önemli avantajlara sahip 
ve hızla gelişim gösteren bir ilçe konumundadır. 
Bununla birlikte Salihli eğitimde de özellikle Celal 
Bayar Üniversitesi’nin İnsan ve Toplum Bilimleri 
Fakültesi’nin açılması ile birlikte adından söz ettirecek 
bir eğitim üssü olma yolunda ilerlemektedir. 

Sart-Gymnasium
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Salihli’nin Tarihi



Lojistik
S a l i h l i , 
İzmir-Ankara ve 
Antalya-İstanbul 
yolunun tam 
k e s i ş i m 
n o k t a s ı n d a d ı r . 

Bu avantajı ile 
hem bu kentlerde 

üretilen ürünlerin geçiş 
noktası hem de Gediz Ovası’nın 
merkezinde olması nedeni ile 
Gediz ovasında yetişen tarım 

ürünlerinin Türkiye’nin Dört 
büyük kentine ulaştırılmasında 

coğrafi olarak merkez konumundadır. Salihlinin Dört 
büyük kente karayolu ile uzaklığı İstanbul: 542 km, 
Ankara: 490 km, İzmir: 96 km, Antalya: 366 km. 
Tarım
Salihli, Gediz Ovası’nın orta yerinde yer alır. Bu verimli 
topraklarda yetişen Çekirdeksiz Sultaniye Üzümü, tarla 
bitkileri, son dönemde zeytin gibi ürünler Salihli’de 
tarıma dayalı gıda sanayisi için hammadde olmaktadır. 
İlçede jeotermal su kullanılarak seracılık da 
yapılmaktadır. 
Salihli’nin en önemli tarım ürünü Çekirdeksiz Sultaniye 
Üzümüdür. Salihli ilçesinde yetiştirilen Çekirdeksiz 
Sultaniye Üzümünün tamamına yakını kurutularak pazara 
sunulmaktadır. İlçede bulunan üzüm işleme fabrikaları 
bu üzümleri işleyerek direkt ihraç etmektedir.
 İlçenin önemli ürünlerinden biri de Allahdiyen 
Kirazı’dır. Salihli’nin güneyinde bulunan Bozdağ’ın 
eteklerinde Allahdiyen Köyü ve çevresinde yetiştirilen 
kirazın tamamına yakını ihraç edilmektedir.
 Salihli’de Üç Milyondan fazla zeytin ağacı 
bulunmaktadır. Bu neden ile henüz değil ancak, yakın 
gelecekte Salihli’nin en önemli ürünlerinden biri de 
zeytin olacaktır. Henüz genç olan zeytin ağaçlarının 
verime durmaları halinde 100 bin ton zeytin hasat 
edileceği hesaplanmaktadır. 
Sanayi
Salihli ticaret ve sanayi geleneği olan bir ilçedir. Salihli 
Organize Sanayi Bölgesi’nde çoğunluğu gıda firması 

Kurşunlu Kaplıcaları: Termal Turizm BölgesiKurşunlu Kaplıcaları: Termal Turizm Bölgesi

Salihli Allahdiyen Kirazı

Dünyanın
En Kaliteli
Çekirdeksiz
Üzümünün
Yetiştiği
Bağlar Manisa ve
İlçelerinde olmak üzere halen 23 fabrika hizmet vermektedir. 

Organize Sanayi Bölgesi’nin 1. Etabında doluluk 
sağlanmış 2. Etap için çalışmalar hızla devam 
etmektedir. Salihli OSB İzmir-Ankara yolu üzerindedir. 
 İlçede geleneksel toprak sanayi halen 
faaliyetlerini sürdürmektedir. Toprak sanayi 
fabrikalarında üretilen tuğla ve kiremitler Bursa’dan 
Muğla’ya kadar Ege ve Marmara Bölgelerine 
satılmaktadır. 
 Salihli’de başta Toprak Sanayi firmaları olmak 
üzere gıda ve diğer sanayi kuruluşları OSB dışında 
faaliyet göstermektedir. 
Salihli Kurşunlu Kaplıcaları termal turizm merkezi 
olarak ilan edildi.  
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Salihli’nin KonumuSalihli’nin Konumu

Gölcük: Salihli’nin güneyinde yer alan
Bozdağ’ın Tepesinde bir cennet

Bozdağ: Ege’nin Kayak Merkezi
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Zahireciler Sitesinin Bir Bölümü Tarıma Destek Veren Tüccarlar Tarafından Kullanılmaktadır. Bu Bölümde Çiftçilerimiz Tarım İçin Gerekli Olan Tohum, İlaç vb. Tüm İhtiyaçlarını Karşılayabilecek Malzemeleri Bulabiliyorlar. 

İlk yönetim kurulu seçimi ise 16.09.1966 tarihinde yapılmış ve yönetim 
kurulu aşağıdaki gibi oluşmuştur.

alihli Ticaret Borsası Hizmet Binası 
Tüccarlar Sitesinde. Hizmet Binasında Satış 
Salonu, Konferans Salonu ve Kurulması 

Planlanan Laboratuar Bölümü Bulunmaktadır.
 Salihli Ticaret Borsası üyelerine daha etkin 
hizmet verebilmek için Tüccarlar Sitesini 
kurarak site içinde Borsa Hizmet Binasını 
yapmış ve 2003 Yılında yeni hizmet binasına 
taşınarak, yoğunluklu olarak borsa üyelerinden 
oluşan çarşıda daha etkin hizmet vermeye 
başlamıştır. 
 Tüccarlar Sitesinde Zahireciler, Üzüm 
Tüccarları ve tarım destek ürünleri (tarım ilaçları 
vb.) ticareti yapan işletmeler bulunmaktadır. 
 Üzüm çarşısı özellikle üzüm hasat dönemlerinde Salihli’nin en 
büyük çekirdeksiz kuru üzüm merkezi olması nedeni ile en canlı 
dönemini yaşamaktadır. Borsamız 1966 yılında dönemin kaymakamı 
Hilmi Keçeci, Ticaret Odası Başkanı Mehmet Karaman ve iş adamlarının 
girişimleri sonucu Ticaret Bakanlığının 28.06.1966 gün ve İç Ticaret 
Genel Müdürlüğü Şube 4, Odalar ve Borsalar 12828 Sayılı emirleri ile 
kurulmuştur. İlk meclis seçimi 06.09.1966 Tarihinde 77 üyenin katılımı 
ile yapılmış ve ilk meclis aşağıdaki gibi oluşmuş ve meclis başkanlığına 
M.İrfan DAVAS seçilmiştir.

S

 Borsamız kuruluşundan bu yana geçen 47 yıllık süre içinde 
kurumsallaşma yönünde gelişme sergilenmiştir. Bunlara örnek olarak; 
Tüccarlar Sitesi kurularak site içinde Borsa Binası yapılmış ve üyelerle 
daha yakın ve etkin bir piyasa sağlanmıştır. Kantar tesisi hizmete alınarak 
üyelerimize daha güvenilir tartım yapma imkânı sağlanmıştır. İletişim ve 
işleyişte bilgisayar sistemleri kullanılmaya başlanmıştır.
 Daha iyi hizmet vermek amacı ile İnsan Kaynaklarına önem verilmiş, 
bilgili ve yetkin personel görevlendirilmiştir. Son dönemde 5174 Sayılı 
Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Kanunu’nda belirtilen 
asgari görevlerin yanında öğrenci burslar, çiftçilere yönelik kaliteli ürün 
yetiştiriciliği, ilaçlama, hormon kullanımı, üzüm kurutma konularında 
eğitimler verilmiştir. Salihli’nin tarım, ekonomi ve sosyal sorunları tespit 
edilerek yerel yönetimler ve ilgili diğer kurumlarla iletişim kurularak 
çözüm yolları aranmıştır. Üyelerimize ve bağlantılı olarak topluma daha 
iyi hizmet verebilmek amacı ile ISO 9001:2008 Kalite Yönetim Sistemi 
Belgesini almış ve TOBB Akreditasyon çalışmaları başlatılmıştır.

Tüccarlar Sitesi: Üzüm Tüccarlarının
Faaliyet Gösterdiği Bölümden Bir Görünüm

Salihli
TİCARET BORSASI

Hizmet Binası
Tüccarlar Sitesinde
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Zahireciler Sitesinin Bir Bölümü Tarıma Destek Veren Tüccarlar Tarafından Kullanılmaktadır. Bu Bölümde Çiftçilerimiz Tarım İçin Gerekli Olan Tohum, İlaç vb. Tüm İhtiyaçlarını Karşılayabilecek Malzemeleri Bulabiliyorlar. 

ekirdeksiz kuru üzüm ihraç eden 
ülkeler içinde başrol oyuncusu 

ülke Türkiye’dir. Ülkemizin en önemli 
rakiplerinden biri üretim kapasitesi 
olarak İran’dır. 
 Bu yıl ülkemizde çekirdeksiz 
üzüm rekoltesinin aşırı düşük olması 
sonucu üzüm fiyatlarının piyasada 5,2 
TL/kg seviyelerine kadar 
yükselmesiyle, Türk kuru üzümü ile 
İran kuru üzümü fiyatları arasında 
yaklaşık 450 -  500 $/ton farklar oluştu. 
Üretimdeki düşük seviyeyi gördükleri 
halde bile, düşük fiyatla alivre satış 
yaparak taahhüt altına giren bazı 
ihracatçıların, bu taahhütlerini yerine 
getirmek ve yükselmekte olan üzüm 
fiyatlarını düşürmek için kalitesi Türk 
üzümü ile kıyas edilemeyecek kadar 
düşük kalitede olan ve Avrupa 
pazarlarına girmekte çok zorlanan İran 
üzümünü Mersin serbest bölgesinde 
tekrar işleyip, kalitesini yükseltip bu 
üzümlerin kutularını da değiştirip Türk 
üzümü diye satmaya başladıkları 
duyumları alınmıştır. Bu duyumlar; söz 
konusu ihracatçıların borsalarda alım 
yapmamaları, fiyatları aşağı çekmeye 
çalışmaları yönündedir.

YÖNETİM KURULU
BAŞKANIMIZ YETİŞ 

AKSOY;
“İRAN ÜZÜMÜNÜN

TÜRK ÜZÜMÜ İLE
HARMANLANARAK
TÜRK ÜZÜMÜ GİBİ
İHRACAT YAPILAN

ÜLKELERE SATILMASININ
ÖNÜNE GEÇMEK İÇİN
YETKİLİLERİ GÖREVE

ÇAĞIRIYORUZ”.

 Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş 
Aksoy ve Meclis Başkanı Halil Çöygün 
tarafından söz konusu haksız 
rekabetin önlenmesi ve Türk Kuru 
Üzümünün imajının korunması için 
yetkililer göreve çağrıldı.
 İran üzümünün 2.500$/ton 
seviyelerinde Avrupa pazarlarında 
boy göstermesi gibi etkenler 
desteklemektedir. Gelinen bu 
noktada; üzüm üreticilerimiz, canla 
başla üreticilerimiz kazansın diye 
çalışan dürüst tüccarımız, dürüst 
ihracatçımız ve çiftçi kuruluşlarımız 
ve en önemlisi ülkemiz, haksız 
rekabet yapan 3-5 ihracatçı 
yüzünden hem ekonomik kayba 
uğramaktadır hem de yıllarca zorla 
kazanılmış “Türk Üzümü Kalitesi” 
imajı ihracat yapılan pazarda itibar 
kaybetmektedir. 
 Burada tüm yetkilileri; ülkemizin 
ekonomik ve ticari itibar kayıplarının 
geç kalınmadan önlenmesi, 
zorluklarla üreten üreticilerimizin 
emek ve enerjilerinin boşa 
harcanmaması için bu haksız 
rekabete dur demek için göreve 
çağırıyoruz.

Ç
Rekabet kurulunda kuru meyve ile ilgili bir komisyonun 
oluşmasının gerekliliğini bir kez daha hatırlatarak,  “en 
azından ihracatta lider olduğumuz ürünlerin pazarını 
rakiplere kaptırmamak için gerekli tedbirlerin 
alınmasını yetkililerden bekliyoruz.” dedi. 
 Uzun uğraşlar sonucu kazanılmış pazarları ve 
ürünün kalitesi ile orantılı oluşan fiyatları, kişisel 
çıkarları için rakip ülkelere kaptırmak, orta ve uzun 
vadede hem ihracatçıya, hem ülkemize zarar 
verecektir. Bu tutum içindeki 3- 5 ihracatçının bu haksız 
ve yanlış davranıştan acilen dönmelerinin hem 
kendilerine hem ülkemize hem de çiftçimize yararlı 
olacaktır. Üretim miktarı olarak en önemli rakibimizin 
üzümünü Türk üzümü diye Avrupa pazarına satıp 
pazarı kaptırmak,  dürüst çalışan ihracatçımıza, 
tüccarımıza,  ülkemize ve üreticilerimize ihanetten 
başka bir şey değildir. 
 Bizler; tüm bölge borsaları ve diğer sivil 
toplum kuruluşları, çiftçi kuruluşlarımızla görüş 
alışverişi içinde olmaya devam ederek olayların 
takipçisi olacağımızı ve yetkililerden haksız ve kirli 
rekabetin önlenmesi için acil müdahale beklediğimizi 
bir daha tekrarlayıp, bu ülke için kime ne görev 
düşüyorsa hep birlikte yapmaya çağırıyoruz. 

YETİŞ AKSOY;

“ÜZÜMDE
REKABET
KURULU
KURULMALI” 
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TOPLANTILARI YAPILDI
SEKTÖR
TOPLANTILARI YAPILDI

2013 Yılında Başlatılan Planlı Sektör
Toplantılarına Devam Ediyoruz 

2013 Yılında Başlatılan Planlı Sektör
Toplantılarına Devam Ediyoruz 

orsamız  tarafından 
yapılan sektörel 

yığılma çalışması sonucu 
ortaya çıkan Hayvancılık 
ve Et, Zaire, Üzüm 
sektörlerinin üyeleri ile 
planlı    toplantılar  yapıyor. 
Toplantılarda bölge 
ekonomisi ve sektörlerin 
sorunları tartışılıyor ve bu 
sorunların çözümlerine ilişkin 
kurumumuzun alacağı rol 
tartışılıyor.  
 İlki 2013 Yılında Üzüm sektörü ile başlatılan 
sektör toplantılarının ikincisi ve hemen 
arkasından üçüncüsü yapıldı. 

İkinci Sektör Toplantısı Hayvancılık, Et 
Ve Et Ürünleri Sektörü İle Yapıldı
 Sektör üyeleri ile 27 Ocak’ta yapılan 
toplantıda üyelerin, et fiyatlarında yaşanan 
belirsizlik üzerinde duruldu. 
 Kasaplar ve Celepler et fiyat listesinin 
belirlenmesi ve mezbahada yaşanan sorunları 
dile getirdi. Bu sorunların çözümü için 
önerilerde de bulunan kasap ve celepler;
•    Saat 14:00’ten sonra hayvan kesilmemesi
• Ayağı kırılan vb şekilde zarar gören 
hayvanların kesilmesi için mezbahanın 
açılmamasının zararları

• Ve bu sorunların çözülerek kesimlerde 
denetimliliğin sağlanması için ülkemizin birçok 
yerinde iyi örneklerinin olduğu gibi Mezbaha ve 
hayvan pazarının borsa tarafından işletilmesi 
teklifini getirdiler.

Üçüncü Sektör Toplantısı
Zaireciler İle Yapıldı 
Zaireciler; Laboratuar İstiyor 

Borsamız Yönetim Kurulu Üçüncü Sektör 
Toplantısında Zaireciler ile bir araya geldi. 

 

 Zaireciler ile yapılan toplantıda Zairecilerin 
çoğunluğunun Tüccarlar Sitesinde faaliyet 
gösterdiği bu neden ile Zairecilerin ürün 
testlerinin tek merkezde yapılabilmesi için 

uygun şartların olduğu ve borsa bünyesinde 
ileri düzeyde olmasa dahi Zairecilerin ürün test 
ihtiyaçlarını giderecek yapıda bir laboratuar 
kurulması talep edildi.  Zaireciler için bir başka 
sorunun ise site içi trafiği ve hız yapan araçlar 
için site içi yollarda kasis uygulaması talebi 
oldu. Sektör Sorunlarına ilişkin Çözüm 
Önerilerinin dinlendiğini ve değerlendirildiğini 
söyleyen Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy;
 “Sektör Sorunlarının Çözümü 
2014-2015 Yılı İş Planı ve Kurumsal 
Hede�erimize Dahil Edildi”
 “Bu zamana kadar yapılan Üç Sektör 
Toplantısında alınan öneriler borsamızın Yönetim 
Kurulu ve Meclisi seviyesinde gündeme alınarak 
değerlendirilmiştir. Bu sektörlerin sorunlarının 
çözümüne ilişkin yapılacak çalışmalar 2014 ve 
2015 yılı İş Planlarımıza dahil edildi” dedi.
 Bazı sorunların çözümü konusunda 
yerel kurumlar ile işbirliğinin gerekli olduğunu 
vurgulayan Aksoy, “Sektör Toplantıları bir plan 
dahilinde sürekli olarak yapılacak. Üyelerimizin 
sorunlarının çözülmesi bizim öncelikli 
görevlerimizden biridir. Bundan sonraki 
toplantılarda birinci gündem maddesi ilk 
toplantılarda alınan kararların uygulama 
sonuçları olacak” dedi.

B

TOBB BAŞKANI M.RIFAT HİSARCIKLIOĞLU
SALİHLİ’DE İLE İKİNCİ BULUŞMA

ölge Oda ve Borsalarını ziyaret 
programı kapsamında bölgemizde 

bulunan Hisarcıklıoğlu, Salihli Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy 
tarafından çiçekle karşılandı. Düzenlenen 
akşam yemeğinde söz alan 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Yetiş 
A k s o y ; 
“ T ü r k i y e 
Odalar Ve 
B o r s a l a r 
B i r l iğ i ’nde 

görev yapmış olduğunuz süre zarfında 
birliğimize, oda ve borsalarımıza 
kazandırmış olduğunuz vizyon ile camiamızı 
cazibe merkezi haline getirdiniz. Ülkemizde 
ve dünyada saygın, söz sahibi bir kurumun 

çatısı altında sizinle birlikte 
çalışmaktan mutluluk 

ve onur duyuyoruz” 
dedi. Yemekte, 
bölgemize ilişkin 
konular üzerinde 
görüşmeler yapıldı.

Son bir yılda Salihli Ticaret Borsası’na iki ziyaret gerçekleştiren Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rıfat Hisarcıklıoğlu, Salihli 

Ticaret Borsa’sında düzenlenen akşam yemeğinde Borsa Yönetimi, Meclis 
Üyeleri ve Salihli’nin önde gelenleri ile buluştu

B
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alihli’de istihdamın Sanayi sektöründe olduğu, tarımda 
çalışanların Sosyal Güvenlik konusunda firma çalışanları kadar 

şanslı olmadığı üzerinde duruldu. Tarımda sosyal güvenliğin 
yaygınlaştırılması için Salihli Ticaret Borsası’nın sosyal güvenlik 
konusunda farkındalık yaratmak için Sosyal Güvenlik imkanlarının ve 
sosyal güvenliğin öneminin müstahsiller aracılığı ile tarım 
çalışanlarına duyurmasının faydalı olacağı görüşünde birleşildi. 
 Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy; Kurumsal ziyaretlerin 
günümüz şartlarında nezaket ziyaretinden öte, kurumların stratejik 
hede�erinin gerçekleştirilmesinde ve bölge ekonomisine katma 
değer sağlanmasında kurumlar arası işbirliği sağlanacak içerik ve 
gündemde olması gerektiğini vurguladı. Aksoy; “Yerel kalkınmada 
kurumsal işbirliği için kurumlar arası iletişim önemli” dedi.

alihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu ve Mülki Amirler Yemekte 
Buluştu. Toplantı Salihli Kaymakamı Ertan Peynircioğlu, Garnizon 

Komutanı Jandarma Binbaşı Metin Şahin, Cumhuriyet Başsavcısı İlyas 
Yavuz, Ağır Ceza Hakimi Kenan Arslanboğan, İlçe Emniyet Müdürü 
Erkan Taş, Salihli Ticaret Borsası Meclis Başkanı Halil Çöygün ve 
Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy ile Yönetim Kurulu Üyelerinin 
katılımı ile gerçekleşti.
 Toplantıda kurumlar arası işbirliği konuları görüşüldü. 
Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy; yerel 
kurumların bölgenin kalkınması ve sorunlarının çözümünde 
birbirlerini bilgilendirmeleri ve birlikte hareket etme becerilerinin 
üst seviyede olması gerektiğine dikkat çekti. 

09 SALİHLİ TİCARET BORSASI

S

İLÇEMİZİN MÜLKİ AMİRLERİ İLE
SALİHLİ’NİN SORUNLARI GÖRÜŞÜLDÜ
İLÇEMİZİN MÜLKİ AMİRLERİ İLE
SALİHLİ’NİN SORUNLARI GÖRÜŞÜLDÜ

Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Üyeleri
Salihli Sosyal Güvenlik Kurumu Müdürü Aynur Ölgün’ü ziyaret etti. 

YEREL KALKINMADA
KURUMSAL İŞBİRLİĞİ İÇİN
YEREL KURUMLAR İLE İLETİŞİM ÖNEMLİ…

YEREL KALKINMADA
KURUMSAL İŞBİRLİĞİ İÇİN
YEREL KURUMLAR İLE İLETİŞİM ÖNEMLİ…

Halil Aşık;
“ESNAFIN FİNANSAL ZORLUKLAR İLE
BAŞETMEYİ ÖĞRENMESİ GEREKİYOR”

Halil Aşık;
“ESNAFIN FİNANSAL ZORLUKLAR İLE
BAŞETMEYİ ÖĞRENMESİ GEREKİYOR”

yaşandığını, esnaf ve sanayicilerin bu konuda Borsa 
ve Ticaret Sanayi Odası gibi kurumların düzenlediği 
planlı eğitimler ile bilgilenme şansının olduğunu 
ancak, işletmelerin bu zorluklar ile baş edebilmesi 
için esas çözümün profesyonel seviyede finansman 

yönetimi yapmaları gerektiğini söyledi. Tarım 
sektöründe finansman yönetiminin çok zor bir konu 
olduğunu ancak, tarımda destekler ve sübvansiyon 
uygulamalarının tarım planlaması yapılarak ve bu 
plana bağlı yürütülmesi gerektiğini söyledi.

Sosyal Güvenlikte
Salihli’nin Durumu Değerlendirildi

S

orsamız Yönetim Kurulu Salihli Esnaf Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Halil Aşık’ı Ziyaret Etti. 

Ziyarette mevcut ekonomik şartlarda ve Salihli 
özelinde esnafın finansal zorlukları üzerinde 
duruldu. Salihli Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanı 
Halil Aşık; mevcut kaynakları ölçüsünde esnafa 
finansman desteği sağladıklarını ancak, esnafın 
finansal zorluklar ile baş etmeyi öğrenmesi 
gerektiğini belirtti. 
 Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Yetiş Aksoy ise finansmanın sadece esnaf 
seviyesinde değil, sanayi ve tarımda da 

B

Yetiş Aksoy; “Müstahsilimizin Finansman
Sorunlarının Çözümü Tarım
Planlanması ile Mümkün Olacaktır”
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BİRİNCİ STRATEJİK YÖNETİM DÖNEMİNDE
HEDEFLERİMİZİ %60 ORANINDA GERÇEKLEŞTİRDİK. 
Birinci Stratejik Yönetim Dönemi için 
hazırlanan 2010-2013 Dönemini kapsayan 
Stratejik Plan ve bu plan ile ortaya konulan 
hede�erin gerçekleştirilmesine 
ilişkin kapanış raporu Yönetim 
Kurulu tarafından görüşüldü. 
Birinci Stratejik Planda 
belirlenen hede�erin %60 
oranında gerçekleştirildiği 
görüldü. 
 Yönetim Kurulumuz 
hem değişen şartların 
değerlendirilmesi hem de yeni 
yönetimin hede�erinin stratejik 
hede�ere alınması için stratejik 
amaçlarımızın güncellenmesi gerekliliğini 
dikkate alarak 2010-2013 Stratejik Yönetim 
Döneminin sonuç raporunun 
değerlendirilerek kapatılması ve 2014-2017 
dönemi için güncel, dinamik, üyelerimize ve 
bölgemize kesin fayda sağlayacak yeni bir 
stratejik plan hazırlayarak İkinci Stratejik 

Yönetim Döneminin Haziran 2014 tarihinde 
uygulamaya alınmasına karar verdi.
AKSOY; STRATEJİK YÖNETİM, SALİHLİ TİCARET 
BORSASI’NDA BİR YÖNETİM KÜLTÜRÜ HALİNE GELECEK
Stratejik planlama ekibi olarak, Yönetim 

Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy’un 
başkanlık ettiği Akreditasyon 
İzleme Komitesinin atanması ve 
Stratejik Planlama çalışmalarının 
İşletme Danışmanı ve Siyaset 
Bilimci M. Önder AYDIN 
koordinasyonunda yürütülmesi 
yönünde karar alındı ve 
kapsamda ilk çalıştayımızı 
gerçekleştirdik.  
Çalıştay sonucu Mayıs ayı içinde 
oluşturulacak sonuç bildirgesi 

ile paydaşlara ve üyelere duyurulacak. 
Sonraki süreçte üyeler ile yapılacak görüşme 
ve anket çalışmaları, meclis üyeleri ve 
personel ile yapılacak çalışmaların analiz 
edilmesi ile 2014-2017 Dönemi için Borsanın 
hede�eri belirlenecek, üyelere ve topluma 
duyurulacak. 

Salihli
Ticaret Borsası

2010 Yılında
Başlattığı

Stratejik
Yönetim Sürecini

Sürdürmek İçin
2. Stratejik

Planlama
Çalışmalarına
Nisan Ayında

Başladı. 

Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy çalıştay 
sonrası yaptığı konuşmada Salihli Ticaret 
Borsası’nın hede�erinin doğru belirlenmesi için 
katılımcı paydaşlara teşekkür etti ve Stratejik 
Yönetimin Salihli Ticaret Borsası’nda bir kültür 
haline gelmesine tüm süreçlerde katkı 
yapacaklarını ve bu yönetim döneminde bu 
konuda önemli bir yol alacaklarını söyledi. 
Stratejik Planın kurumun neyi nasıl başaracağını 
ortaya koyabilmesi için çok önemli olduğuna 
değinen Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy, 
stratejik yönetimin başarı ile uygulanabilmesi 
için stratejik hede�erin iyi belirlenmesi 
gerektiğini söyledi. 

Planlı çalışmayı Birinci Stratejik Yönetim 
Döneminde tecrübe ettiklerini belirten Yetiş 
Aksoy, hede�erimizi paydaşlarımız ile birlikte 
belirleyeceğiz. Hede�erimize ulaşmak için 
yaptığımız faaliyetleri de her üç ayda bir 
yapacağımız değerlendirme raporları ile 
paydaşlarımıza duyuracağız. 
Başarı planlı ve kararlı çalışma ile 
gerçekleştirilebilir. Bu konuda bize katkı 
sağlayacak her kuruma ve her bireye şimdiden 
teşekkür ediyoruz dedi.
 Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Aksoy; 
bu çalıştay ile sadece dış paydaşlarımızın 
görüşlerini alıyoruz. Ancak görüş alma 
çalışmalarımız bunun ile sınırlı değil. Üyelerimiz 
ile sektör bazında toplantılar yaparak 
sektörlerin sorunları ve çözüm önerilerini de 
alıyoruz. Görüş alma amacı ile yaptığımız tüm 
çalışmalar yönetim kurulumuz tarafından 
dikkatlice incelenecek ve kaynaklarımız 
ölçüsünde bu görüşler kurumumuzun Dört 
Yıllık hedefi olarak iş planlarımıza alınacak. 
Temel amacımız, doğru ve kesin fayda 
sağlayacak hede�er belirlemek ve bu 
hede�erimizi gerçekleştirmek.   

AKSOY;
STRATEJİK YÖNETİM,

SALİHLİ
TİCARET BORSASI’NDA

BİR YÖNETİM
KÜLTÜRÜ HALİNE

GELECEK

Dış Paydaş Çalıştayımıza Bağcılık Araştırma İstasyonu Müdürü Akay Ünal, Zeytincilik Araştırma İstasyonu Müdürü Ünal Kaya, Gıda, Tarım ve Hayvancılık İlçe Müdürü Rıza Gülmez katılarak
paydaşlarımıza bölgenin sorunları ve bu sorunların çözümü konusunda  bilgi verdi . Bunun ile birlikte Salihli Ticaret Borsası ile stratejk ortaklık yapılabilecek konular üzerinde görüşüldü. 
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dikkatlice incelenecek ve kaynaklarımız 
ölçüsünde bu görüşler kurumumuzun Dört 
Yıllık hedefi olarak iş planlarımıza alınacak. 
Temel amacımız, doğru ve kesin fayda 
sağlayacak hede�er belirlemek ve bu 
hede�erimizi gerçekleştirmek.   

AKSOY;
“SALİHLİ

TİCARET BORSASI’NIN
TÜM KAYNAKLARI

ÜYELERİMİZE
VE TOPLUMUMUZA

KESİN FAYDA SAĞLAYACAK
HEDEFLERİMİZ İÇİN

SEFERBEREDİLECEK”. 

Bağcılık Araştırma İstasyon Müdürü Akay Ünal bağcılık konusunda
Salihli Ticaret Borsası ile yapılabilecek ortak çalışmalar hakkında bilgi verdi. 

Zeytincilik Araştırma İstasyon Müdürü Ünal Kaya Salihli’de geçmişteki
 uygulamalardan kaynaklanan tecrübeler ışığında Zeytinciliğin daha bilinçli yapıldığını söyledi.

Salihli Gıda Tarım ve Hayvancılık İlçe Müdürü Rıza Gülmez Salihli’de tarım ve gıda konusundaki
sorunları ve çözüm önerilerini, Salihli Ticaret Borsası ile yapılabilecek ortak çalışmalar hakkında bilgi verdi.
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alihli Ticaret Borsası Başkanı Yetiş 
Aksoy yaptığı açıklamada, “16 Nisan 
2014 Çarşamba günü saat 18.00’de 

Salihli Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı 
Salonu’nda Salihli Organize Sanayi Bölge 
Müdürlüğü ile Salihli Ticaret Borsası’nın 
organize ettiği ‘Aile Şirketleri ve Kobileri 
Bekleyen Finansal Riskler ve Risk Skorlama 
Analizi’ konulu seminer sonrası yaptığı 
konuşmada, ülkemizdeki küçük ve orta boy 
işletmelerin yani Kobilerin tamamına 
yakınının aile şirketi olarak kurulduğu ve % 
95’nin geleneksel olarak bu kimlik ile 
faaliyetlerini sürdürdüğü göz önünde 
tutulursa, "Aile Şirketi" kavramının önemi ve 
üstünde durulması gereği anlaşılacaktır. 
 Bu tarzla yönetilen işletmeler 
kaçınılmaz olarak ikinci, üçüncü kuşakların 
devreye girmesi ve ölçek olarak büyümeleri 
sonucunda hiç alışık olmadıkları sorunlarla 
baş etmek durumunda kalmaktadırlar. Aile 
şirketlerinin çoğunun kısa ömürlü olmasının 
en önemli nedenleri; bilgi ve tecrübe 
gerektiren işlerin çoğunun dar bir kadro 
tarafından yapılmaya çalışılması, yaşanan iç 
çatışmalar, şirket yönetiminin kime 

SAKSOY;

AİLE İŞLETMELERİNİN

ÖMRÜNÜN UZAMASI VE

SONRAKİ KUŞAKLARA

ULAŞAN İŞLETMELER

OLMASI İÇİN

BU İŞLETMELERİN

EVRENSEL YÖNETİM

KURALLARINA

UYMASI GEREKİYOR

devredileceğinin bilinmemesi ve zaman 
zaman aile çıkarlarının işletme çıkarlarının 
önünde yer alması şeklinde sıranalabilir.
 Salihli Organize Sanayi Müdürlüğü ve 
borsamız olarak bizlerde aile şirketlerinin 
yapılarının güçlendirilmesi amacı ile bugün 
burada bir başlangıç yapmak istedik. Günar 
Danışmanlık ve Ticaret Limited Şirketi sahibi,  
Ege Genç İş Adamları Derneği Ve Türk 
Amerikan İş Adamları Derneği üyesi ve 
denetim kökenli sayın; Enis Meftunoğlu, 15 
yıllık sektörel deneyimlerini ve ekonominin 
hassas dengelerde yürütüldüğü günümüz 
ortamlarında özellikle aile şirketlerinin 
almaları gereken önlemleri ve risk yönetim 
mekanizmalarının yöntemleri hakkında 
katılımcıları bilgilendirdi. 
 Sayın Meftunoğlu’nun söylediklerine 
ek olarak “Aile işletmelerinin ömrünün 
uzaması, sonraki kuşaklara ulaşan işletmeler 
olması için bu işletmelerin evrensel yönetim 
kurallarına uymaları gereklidir” dedi. 
İşletmelerin kar amaçlı iktisadi kuruluşlar 
olduğunu belirten Aksoy; Evrensel yönetim 
kurallarının en önemli başlıklarından biri de 
Finansal Yönetim” olduğunu vurguladı.

Enis Meftunoğlu, Aile Şirketleri ve Kobileri Bekleyen Finansal Riskler ve Risk
Skorlama Analizi konusunda Üyelerimizi Bilgilendirdi
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orsamızın yaptığı çalışmalar ve Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yetiş Aksoy’ un 
Sosyal Güvenlik Kurumu İl Müdürü 

Murat Saygı’yı ziyaretleri ve talepleri 
doğrultusunda Borsamızda ve Çevre 
Borsalarda Tarımsal E-Kesinti semineri 
yapıldı. Manisa Sosyal Güvenlik Kurumu İl 
Müdürlüğü tarafından Borsamızda 
Üyelerimize ve Muhasebecilerimize Tarımsal 
Kesinti Uygulaması anlatıldı. Seminerin açılış 
konuşmasını yapan Sosyal Güvenlik Kurumu 
İl Müdürümüz Murat Saygı “Öncelikle şunu 
ifade etmek isterim burada olmaktan gurur 
duyuyorum, davetinize çok teşekkür ederim. 
Bu seminerdeki öncelikli amacımız sizleri 
bilgilendirmektir.
 SGK’nın önemini bilmeyen 
arkadaşlarımız var ben şu şekilde 
tanımlamak istiyorum; SGK maalesef 
gençlikte değeri bilinmeyen yaşlandıkça 
önemi anlaşılan bir yapı olmuştur. Bize gelen 
şikayetler çoğunlukla İki yıl şurada çalıştım 
sigortam gösterilmedi, Üç yıl şurada çalıştım 
güvencem yoktu gibi şikayetler. Bakınız 
önceden görevli memurumuzun bir evrağı 
bulması belki de Bir günü buluyordu; ama 
artık bir evrağı bulmak saniyelerimizi alıyor. 
Buradan uyarımızı da yapalım, bizi üzen 
kesintilerdeki aksaklıklar ve sorunlar.

B                MAALESEF
GENÇLİKTE

DEĞERİ
BİLİNMEYEN

YAŞLANDIKÇA
ÖNEMİ

ANLAŞILAN
BİR YAPI

OLMUŞTUR

 Artık kesintileri detaylı araştırıyoruz, 
herhangi bir suç unsuru varsa bunu 
oluşturduğumuz özel ekiple, çapraz sorguda 
açığa çıkarıyoruz.
 Bu konuda Salihli’ye de çok önem 
veriyoruz. Şu anda Salihli’den gelen 
bildirimler az sayıda, bunun denetimini 
yapıyoruz buradan uyarıda bulunalım” dedi. 
Seminerde sunum eşliğinde katılımcılarımıza 
Tarımsal Kesinti programını anlatan SGK İl 
Müdürlüğü personeli Ahmet Ağır,  “Tarımsal 
kesinti bildirimlerinin, kesinti yapmakla 
yükümlü gerçek ve tüzel kişiler tarafından 
e-kesinti programı aracılığı ile online olarak 
gönderilmesi ve kesinti tutarlarının 
sigortalıların hesaplarına otomatik olarak 
işlenmesini sağlayacak bilgisayar 
programıdır. Kesinti tutarlarının kurum ve 
şahıs hesaplarına süresi içerisinde ve tam 
olarak intikalini sağlamaktır. Tarımsal ürün 
satanlardan borçlu olanların ve borç 
miktarını tespit edebilmektir” dedi. 

13 SALİHLİ TİCARET BORSASI
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zmir Ticaret Borsası ve Manisa Bağcılık 
Araştırma İstasyonu İşbirliği ile Borsamızda 
"Sultani Çekirdeksiz Bağlarında Fungal 

Sürgün ve Gövde Hastalıklarının Durumu " 
konulu seminer verildi.
 Üzüm üreticilerimizin yoğun katılımı ile 
Borsamızda gerçekleştirilen seminere Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yetiş Aksoy ve İlçemiz Ziraat 
Odası Meclis Başkanı Yılmaz Kıymaz da katılım 
gösterdi.
Seminere konuşmacı olarak katılan Manisa 
Bağcılık Araştırma İstasyonu Müdürlüğü 
Uzmanlarından Dr. D. Soner Akgül katılımcılara, 
son yıllarda bölgedeki bağlarda görülme sıklığı 
artan ölü kol, kav ve kangren gibi fungal 
hastalıklardan korunma yollarını anlattı.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Yetiş Aksoy 
yaptığı açıklamada "Son zamanlarda Bağlarımızda 
sürgün kurumaları, uyanma bozukluğu ve 
ölümlere yol açan hastalıklar giderek artmaktaydı. 
Buna bağlı olarak İzmir Ticaret Borsası ve Manisa 
Bağcılık Araştırma İstasyonu Müdürlüğü iş 
birliğinde yürütülen  proje kapsamı sonucunda 
elde edilen çıktıların değerlendirilmesiyle söz 
konusu hastalıklarla mücadele için Borsamızda, 
projeyi yürüten ilgililer tarafından üreticilerimize 
yönelik bilgilendirme ve eğitim semineri 
düzenlendi.

İ

 Düzenlenen bu seminerin üreticilerimiz açısından çok 
faydalı olduğu kanısındayız. Biz Salihli Ticaret Borsası olarak 
üyelerimizi, üreticilerimizi  bu ve benzeri seminer ve eğitimlerle 
buluşturmaya ve bilinçlendirmeye devam edeceğiz" dedi. 
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MANİSA’NIN 111
YEREL ÜRÜNÜ İÇİN
PROJE ÇAĞRISI
YAPILDI

MANİSA’NIN 111
YEREL ÜRÜNÜ İÇİN
PROJE ÇAĞRISI
YAPILDI

B orsamız Eğitim Salonu'nda gerçek-
leştirilen TKDK (Tarım ve Kırsal 
Kalkınmayı Destekleme kurumu) 

Hibe Destek Programı IPARD (Kırsal Kalkın-
ma Programı) hakkındaki bilgilendirme 
toplantısına Yönetim Kurulu Başkanımız 
Yetiş Aksoy, Yönetim Kurulu üyelerimiz ve 
çok sayıda yatırım yapmayı düşünen üyele-
rimiz ve girişimciler katıldı.

 TKDK Manisa İl Koordinatörü 
Ahmet Işık katılımcılara 12.Dönem 
başvuru süreci, değerlendirme kriterleri 
ve destek kalemleri hakkında 
bilgiler verdi. Toplantıda İl 
Koordinatörü Ahmet Işık ayrıca yerel 
ürünler ve mikro işletmelerin 
geliştirilmesi ile ilgili yatırım yapmak 
isteyenlere verilecek hibe 
desteklerini anlattı.
 İlk olarak IPARD'ın tanıtımını 
yapan Ahmet Işık sırasıyla tedbirler ve 
yatırım miktarlarını, Türkiye ve 
Manisa'da 9. 10. ve 11. çağrı 
döneminde gelen projeler ve miktarları 
ile TKDK ile hede�enen katma değer 
hakkında sunum yaptı.

TKDK Manisa İl Koordinatörü
Ahmet Işık

 Manisa'da 1 ay önce Avrupa 
Birliği tarafından onaylanan yerel ürünler 
ve el sanatları olduğunu belirten Işık," 
Manisa için yerel ürünlerin dar bir 
kapsamı vardı. Avrupa Birliği bize 
hazırlamış olduğumuz 111 ürünü 
onaylayıp gönderdi. 
Manisamızda 111 adet 
yerel üründe proje 
kabul edeceğiz" dedi.

IPARD YATIRIM

YAPMAK İSTEYENLERE

BÜYÜK FIRSAT

 Programın açılış konuşmasını yapan 
Yönetim Kurulu Başkanımız Yetiş Aksoy,"Bu 
hibe desteği programı kapsamında ilçemize 
birkaç işletme kazandırabiliriz, IPARD yatırım 
yapmak isteyenler için büyük fırsat” dedi.

Ahmet Işık;
AVRUPA BİRLİĞİ

BİZE HAZIRLAMIŞ
OLDUĞUMUZ
111 ÜRÜNÜ
ONAYLAYIP
GÖNDERDİ..
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T OBB 69.Genel Kurulu'nda KOBİ 
Politikaları Kurulu'na seçilen Salihli 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanımız Yetiş AKSOY, 10 Şubat 2014 
Pazartesi günü Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Merkezinde gerçekleşen Kurulun ilk 
toplantısında TOBB KOBİ Politikaları 
Kurulu Başkan Yardımcılığı'na seçilmişti.
 Salihli Ticaret Borsası Başkanı 
olarak TOBB KOBİ Politikaları Kurulu 
Başkan Yardımcılığı'na seçildiğini ifade 

Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy

TOBB KOBİ POLİTİKALARI KURULU
1. TOPLANTISINA KATILDI 

YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ ve TOBB KOBİ POLİTİKALARI KURULU BAŞKAN YARDIMCISI YETİŞ AKSOY 

eden Başkanımız Yetiş AKSOY, "Salihlimize 
ve ülkemize en iyi hizmeti sunma gayreti 
içerisinde olacağım. Bize güvenerek bu görevi 
layık görenleri mahcup etmeyeceğiz. Burada 
görev almanın önemli olduğunu biliyorum. 
Salihli'ye nasıl katkı sağlayacağız, ne tür 
fayda sağlayacağız, bunlara da ayrıca baka-
cağız. Hem ülkemizin hem de ilçemizin bu 
işten kazançlı çıkması için her zamankinden 
daha fazla çalışacağız, mücadele edeceğiz. 
Borsamızı da Kurulda en iyi şekilde temsil 

edeceğiz. TOBB Gibi Türkiye’nin sanayici ve 
ticaret adamlarının temsil edildiği bir kurumda, 
KOBİ Politikalarının belirlendiği bir kurulda görev 
almak, elbette ki görüş sahibi ve söyleyecek sözü 
olanlar için çok önemli" dedi.

okullara aktarıldığını söyleyen Yetiş Aksoy 
“nitelikli insanların yetişmesi için nitelikli 
eğitim altyapısının olması gerektiğini ve 
nitelikli insan ise nitelikli gelecektir” dedi.  
 Salihli Ticaret Borsası, Celal Bayar 
Üniversitesi (CBÜ) Salihli Meslek Yüksek 
Okulu kampüs alanı içinde yapımı süren 
İktisadi ve İdari Bilimleri Fakültesi binasına 
50 bin lira bağış yaptı. İmza töreninde 
konuşan Ticaret Borsası Başkanı Yetiş 
Aksoy, "Fakültenin temelleri bilindiği gibi 
borsamızda yapılan toplantılar sonucu 
atılmış, yakılan bu ışığı Salihli halkı kısa 
sürede sahiplenmişti. Salihli Kaymakamı 
Ertan Peynircioğlu'nun fakülte düşüncesini 
sahiplenmesiyle bugünlere gelindi. Salihli 
Ticaret Borsası olarak fakülte konusunda 
üzerimize düşeni yapmaya devam edeceğiz" 
dedi. Salihli Üniversite Yaptırma ve 
Yaşatma Derneği Başkanı Ertan Gökçe ise, 
Dört yıllık fakülte binası inşaatını 
hayırseverlerin de bağışlarıyla kısa sürede 
bitirmeyi hede�ediklerini söyledi. Salihli 
Kaymakamı Ertan Peynircioğlu da, Salihli 
Ticaret Borsası'na gösterdiği duyarlılıktan 
dolayı teşekkür etti. 

EĞİTİM GELECEĞİMİZDİR
Nitelikli İnsanlar Nitelikli Gelecek Demektir…

S alihli Fakültesi’nin kurulmasında 
ve geliştirilmesinde kurumumuz 
daha önce yaptığı yardımlara ek 

olarak 2014 Yılında da 50.000 TL yardımda 
bulundu. Yönetim Kurulu Başkanımız 
Yetiş Aksoy Salihli Fakültesinin Salihli ve 
Bölgemizdeki  ara personeli ihtiyacının 

karşılanabileceği ve fakültede yetişen 
nitelikli personelin gerek personel gerekse 
girişimci olarak Salihli ekonomisine katkı 
sağlayacağını vurguladı. Eğitim yardımları 
konusunda kurumun tüm imkanlarını 
seferber ettiğini, her yıl kurum bütçesinden 
ayrılan miktarın Salihli Fakültesi ve diğer 

Yönetim Kurulu Başkanımız Yetiş AKSOY;
"Salihlimize ve ülkemize en iyi hizmeti sunma gayreti içerisinde olacağım”
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AKSOY; 
MADEN KAZASINDA

KAYBETTİĞİMİZ
CANLARIMIZA

ALLAH’TAN RAHMET,
AİLELERİNE VE
YAKINLARINA

KURUMUMUZ VE
ÜYELERİMİZ ADINA

SABIR DİLİYORUZ 

S alihli Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy, TOBB 
Başkanı M. Rıfat Hisarcıklıoğlu, 

Manisa oda ve borsa başkanları ile 
birlikte Soma’da kazanın meydana 
geldiği madene giderek, başsağlığı 
dileğinde bulundular.
 Hisarcıklıoğlu; acıyı tarif 
etmenin güç olduğunu belirterek, "Bu 
felaket herkesin yüreğine ateş düşürdü. 
Yüksek rakamlara ulaşan can 
kayıplarımız ve yaralananlar ülkemizi 
çok derin bir üzüntüye boğdu, 
Soma'daki işçilerimiz ve ailelerinin 
yaşadığı büyük acıyı en derin hislerimle 
paylaşıyorum. Allah hepimizin 
yardımcısı olsun" diye konuştu.    
 Hisarcıklıoğlu daha sonra, Enerji 
ve Tabi Kaynaklar Bakanı Taner Yıldız, 
Aile ve Sosyal Politikalar Bakanı Ayşenur 
İslam ve Sağlık Bakanı Mehmet 
Müezzinoğlu ile bir araya gelerek, 
başsağlığı diledi. Soma Ticaret ve Sanayi 
Odası’na giden TOBB Başkanı 
Hisarcıklıoğlu, Manisa ili oda ve borsa 
başkanları ile görüştü. 

Başkan AKSOY, TOBB Başkanı M. Rıfat Hisarcıklıoğlu,
Manisa oda ve borsaları ile Soma’da taziye ziyaretinde bulundular

 Taziyede, Manisa Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkan Yardımcısı Yaşar 
Coşkun, Manisa Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclis Başkanı Hayati Dolman, Manisa 
Ticaret Borsası Başkanı Sadık Özkasap, 
Akhisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Abdurrahman Yılmaz, Akhisar Ticaret ve 
Sanayi Odası Meclis Başkanı Şenol 
Ürküp, Akhisar Ticaret Borsası Başkanı 
Alper Alhat, Akhisar Ticaret Borsası 
Meclis Başkanı Bahattin Alkın, Soma 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hakan 
Işık, Turgutlu Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Faruk Aydın, Alaşehir Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Mustafa 
Seyhan, Alaşehir Ticaret 
Borsası Başkanı Hüseyin 
Soygür, Gördes Ticaret 
ve Sanayi Odası 
Başkanı Mehmet 
Hoşaf ve Ödemiş 
Ticaret Borsası 
B a ş k a n ı 
A.Latif Aka 
bulundu.
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C umhurbaşkanı Abdullah Gül, 
mevkidaşı Giorgi Margvelaşvili 
tarafından resmi karşılama töreni 
karşılandı ve görüşmelerin ardından 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
öncülüğünde düzenlenen Türk-Gürcü İş 
Forumu’nun kapanış oturumuna katıldı.

 Cumhurbaşkanı Gül, yaptığı 
konuşmada; Ti�is’e çok sayıda iş 
adamlarıyla geldiklerinin altını 
çizdi. Gül, "Gürcistan’a Türk iş 
adamlarının verdiği değeri 
burada işaret etmek isterim. 
Türkiye ile Gürcistan halkları 
akraba topluluklarıdır. Kadim 
bir dostluğumuz var. Kalkınma 
faaliyetlerine büyük önem 
veriyoruz" ifadelerini kullandı.  
 Cumhurbaşkanı Gül, 
"Gürcülerin en çok ziyaret ettiği ülke 
Türkiye, Türklerin de en çok ziyaret ettiği 
ülkelerden birisi Gürcistan. Demek ki iki halk 
kendilerini birbirine bu kadar yakın 
hissediyor" dedi. Cumhurbaşkanı Gül, iki 
ülke arasındaki işbirliğine farklı ülkelerce 
imrenilerek bakıldığını kaydetti. Sorunların 
iyi niyet ve konuşarak Bakü-Ti�is-Ceyhan 

TÜRK-GÜRCÜ İŞ FORUMU İÇİN
GÜRCİSTAN ZİYARETİ…

Boru Hattı gibi projelerin 
gerçekleştirilmesinden övgü ile söz eden 
Gül, bütün projelerin, yatırımların 
serbestçe yapılması adına hayata 
geçirildiğini söyledi.

kadar yakın hissediyor" dedi. 
Cumhurbaşkanı Gül, iki ülke arasındaki 
işbirliğine farklı ülkelerce imrenilerek 
bakıldığını kaydetti. Sorunların iyi niyet ve 
konuşarak halledilmesi gerektiğini 
savunan Gül, "Yatırım yapabilmek için 

tasarrufun olması gerekiyor. Başka 
ülkelerin tasarru�arını kendi ülkenize 

çekmek kalkınmanın en önemli 
etmenlerindedir. Büyümenin 

motoru oluyor bunlar. 
Gürcistan da kapısını yabancı 
yatırımcılara açacaktır" 
şeklinde konuştu. 
Gürcistan’la daha fazla 

ticaret yapmak istediklerini 
kaydeden TOBB Başkanı Rifat 

Hisarcıklıoğlu ise Gürcistan’ı 
Türkiye’nin 30 yıl önceki haline 

benzeterek gelecekte büyük 
ekonomik başarılar potansiyelinden söz 

etti. Hisarcıklıoğlu, Gürcistan 
başbakanından ticaret hacminin 
yükseltilmesi için gümrük kapılarının 
karşılıklı olarak modernizasyonunun 
gerçekleştirilmesini istedi.

Cumhurbaşkanı Gül, "Gürcülerin en çok 
ziyaret ettiği ülke Türkiye, Türklerin de en çok 
ziyaret ettiği ülkelerden birisi Gürcistan. 
Demek ki iki halk kendilerini birbirine bu 

Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy, Gürcistan ziyareti için heyette bulunan Bakanlar ve bürokratlar ile görüşme fırsatı buldu. 

      Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy; Cumhurbaşkanı Abdullah Gül,
Dışişleri Bakanı Ahmet Davutoğlu, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk Çelik,
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Taner Yıldız, Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme Bakanı Lütfi Elvan,
TOBB Başkanı M. Rıfat Hisarcıklıoğlu ile aynı heyette Gürcistan’da Türk-Gürcü İş Forumu’na katıldı. 
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GENEL KURUL
DELEGELERİ
ANKARA’DA

YAPILAN
KURULA
KATILDI

S alihli Ticaret Borsası Meclis 
Başkanı Halil ÇÖYGÜN, 
Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş 

AKSOY ve Delegeler 22-23 Mayıs 2014 
tarihlerinde gerçekleştirilen TOBB 70. 
Mali Genel Kurulu’na katılmak üzere 
Ankara’ya gittiler. Soma ‘da yaşanan 
felaket için yapılan saygı duruşuyla 
başlayan Genel Kurul TOBB Başkanı M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde 
TOBB Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversitesi’nde (ETÜ) gerçekleştirildi. 
TOBB 70. Genel Kurulu’na Başbakan 
Recep Tayyip Erdoğan, CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, MHP 
Genel Başkan Yardımcısı Emin Haluk 
Ayhan, Bakanlar, Delegeler ve çok 
sayıda basın mensubu katıldı.
 Salihli Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy, 70.Genel 
Kurul öncesinde Başkan Yardımcılığını 
yaptığı KOBİ Politikaları Kurulu 

Yılda Bir defa yapılan ve Türkiye’deki tüm oda ve borsaların katılımı ile gerçekleştirilen TOBB Genel Kurulu yapıldı.

toplantısına katılmak için bir gün 
öncesinden Ankara’da bulundu. 
Başkan Aksoy toplantıda günümüz 
ekonomisinde rekabetin günden güne 
zorlaştığı ve bunun KOBİ’lere olan 
zararlarını ve çözüm üretilmesi 
gereken konulara değinildiğini ifade 
etti. Salihli Ticaret Borsası katılımın ilk 
günü TOBB Başkanı M. Rıfat 
Hisarcıklıoğlu’nun Başkanlığında TOBB 
Yönetim Kurulu, Konseyler, Oda ve 
Borsa Başkanları ve Delegeler ile 
birlikte Anıtkabir’i ziyaret ederek 
Ata’nın huzurunda saygı duruşunda 
bulundular.
 Genel kurulun İkinci günü 70. 
Genel Kurul toplantısında TOBB 
Başkanı Hisarcıklıoğlu konuşmasına 
Soma’da yaşanan felaket nedeniyle 
duyduğu acıyı ifade ederek başladı. 
Soma’da hayatını kaybeden işçilerin 
aileleri için başlattıkları yardım 
kampanyasını vurgulayan 
Hisarcıklıoğlu, bütün iş dünyasını bir 
kez daha destek olmaya çağırdı.
KOBİLERİMİZ VE SANAYİCİLERİMİZ 
FASONCU HALE GELDİ…
 Hisarcıklıoğlu ihtiyaç duyulan 
öncelikli yapısal reformları ise şöyle 
sıraladı: “Vergi reformu, cari açığı 
azaltacak sanayi stratejisi, istihdamın 
teşviki, girdi maliyetlerinin azaltılması ve 
reel sektörün bankalarla çalışma 
ortamının iyileştirilmesi” konularını 
vurguladı. Hisarcıklıoğlu KOBİ’lere 
yapılan pozitif ayrımcılık, Zira 
küreselleşme, ekonominin mantığı 
gereği büyüklere avantaj sağladığını 
ifade etti. Eğer bu süreç doğru 

yönetilmezse, rekabet ortamının 
bozulduğunu ve piyasaların tamamen 
büyük şirketlerin kontrolüne girdiğini 
kobilerimizin ve sanayicimizin fasoncu 
haline geldiğini ifade etti. Hisarcıklıoğlu 
bu sürecin kontrol edilmesi konusunu; 
‘’KOBİ’lerin de büyüyebilecekleri ve 
büyük şirketler tarafından piyasadan 
silinmeyecekleri, onlarla eşit şartlarda 
rekabet edebilecekleri bir ekosistem 
lazım. Bunun için dünyada benimsenen 
bir sistemi, ülkemizde de uygulamalıyız. 
Bu da “Kalkınma Temelli Kamu Satın 
Alma Politikasıdır. Biz kamu alımlarında 
yabancı ürünlere kucak açtığımız için, 
“yabancı ülkelerin şirketlerini” 
desteklemiş oluyoruz. Böyle devam 
edersek, Anadolu’nun KOBİ’lerinden 
“yarının küresel şirketleri” çıkmaz.’’ dedi.
 TOBB’a bağlı 365 oda ve 
borsadan temsilcilerin katılımıyla 
gerçekleştirilen 70. Mali Genel Kurul’da 
Başbakan Recep Tayyip Erdoğan, CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, 
MHP Genel Başkan Yardımcısı Emin 
Haluk Ayhan, Başbakan Yardımcısı Ali 
Babacan ile Gümrük ve Ticaret Bakanı 
Hayati Yazıcı birer konuşma yaptı.
 Salihli Ticaret Borsası’nı TOBB 
Genel Kurulu’nda şu isimler temsil etti; 
Salihli TB Meclis Başkanı Halil ÇÖYGÜN, 
Salihli TB Başkanı Yetiş AKSOY, 
Yönetim Kurulu Üyeleri Mevlüt Özer, 
Hasan H.Leblebici, Mehmet E. Deniz 
Meclis Üyeleri Yaşar R.Samancı(Tobb 
Delegesi), Ahmet Samancı, Hamza 
Durmuş, Yunus Başgönül, Can Özkan, 
Genel Sekreter Turan Yalçın.
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ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜMÜN
TANITIMI İÇİN 

YOL KESTİK…
B orsamız ve Salihli İlçe Jandarma Komutanlığı 

işbirliği ile Trafik Denetlemesi yapan 
Jandarma ekipleri sürücülere Çekirdeksiz 

Sultaniye Kuru Üzümü dağıtarak, sürücüler trafik 
kurallarına uymaları konusunda uyarıldı. Borsamızın 
ve Jandarmanın ortak kararı ile düzenlenen yol 
kontrolünde, Salihlimizin meşhur Çekirdeksiz Kuru 
Üzümünün tanıtımı yapıldı.
 Akhisar yolu üzerinde yoldan geçen araçların 
sürücüleri önce denetim yapıldığını zannetti, fakat 
Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanımız 
Yetiş AKSOY ve Salihli Garnizon Komutanı Binbaşı 
Metin ŞAHİN sürücülere Çekirdeksiz Kuru Üzüm 
ikram etti. Sürücüler bu görüntü karşısında biraz 
şaşkınlık yaşasa da Çekirdeksiz Kuru Üzüm ikram 
eden Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanımız Yetiş AKSOY’a ve Salihli Garnizon 
Komutanı Binbaşı Metin ŞAHİN’e teşekkür ederek 
yollarına devam ettiler. 
 Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanımız Yetiş AKSOY, ‘üzüm dağıtımını Salihli 
Ticaret Borsası Yönetimi olarak Jandarmanın 

katkılarıyla gerçekleştirdik. Daha önce de aynı tanıtım 
faaliyetini Salihli Ticaret Borsası Yönetimi olarak İlçe 
Emniyet Müdürlüğümüz ile gerçekleştirmiştik. Amacımız 
Salihli’den geçen sürücülere Çekirdeksiz Kuru 
Üzümümüzü hem tanıtmak ve hem de tattırmaktı’  dedi.
 Salihli Garnizon Komutanı Binbaşı Metin ŞAHİN 
de yaptığı açıklamada, Bayram öncesi Trafikteki 
yoğunluğa dikkat çekmek amacıyla, Salihli Ticaret 
Borsasının önerisiyle böyle bir çalışma yaptıklarını 
belirterek,  ‘ Bu çalışmayla sürücülerimizi uyardık ve 
Dünyaca ünlü Salihlimizin Çekirdeksiz Kuru 
Üzümünün tanıtımına katkıda
bulunduk” dedi.
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ÜYE ZİYARETİ...

YAZI EKSİK 

KALMIŞ

Ankara Ofis Yem

SALİHLİ’NİN VERGİ
REKORTMENİNE
ZİYARET

SALİHLİ’NİN VERGİ
REKORTMENİNE
ZİYARET

Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Üyeleri Salihli’de 2013
yılı kurumlar vergisi birincisi olan Borsa üyesi

MNS Yumurta Hayvancılık ve Tarım Ürünleri Şirketini ziyaret etti. 

Aksoy; “Bir şehirde katma değer varsa vergi vardır”
Can Sağır; “Ortadoğu ülkelerine ihracat yaparak ülkemiz ekonomisine katkı sağlıyoruz”

S alihli'de 2013 yılı kurumlar vergisi birincisi olan 
Borsamızın üyesi MNS Yumurta Hayvancılık ve 
Tarım Ürünleri Şirketi oldu. Borsa Yönetim Kurulu 

Başkanı Aksoy ve yönetim kurulu üyeleri tarafından 
firmaya yapılan ziyarette, Mehmet Nazmi Sağır ve Can 
Sağır’a onur plaketi takdim edildi. Firmanın kurucu M. 
Nazmi Sağır üzerlerine düşen görevi layıkıyla yapmanın 
mutluluğu içinde olduklarını ifade ederek, Salihli Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy’a bu ziyareti 
nedeni ile teşekkür etti. Firma hakkında bilgi veren Can 
Sağır ise “uzman veteriner ve ziraat mühendislerinin 
kontrolünde büyük bir titizlik ile üretilen ürünleri Ortadoğu 
ülkelerine ihraç ederek ülkemizin ihracatına katkı 
sağlıyoruz” dedi. Bu arada İran’a yumurta ihraç eden ilk 
firma olduklarını söyleyen Can Sağır, ihracat 
potansiyelimizi artırmak için yeni yatırımlar yapmakta 
olduklarını ifade etti. 
 Ülkemizin refaha kavuşması için verginin çok 
önemli olduğunu ifade eden Başkan Aksoy; ‘’Bir şehirde 
katma değer varsa vergi vardır’’ dedi. Aksoy; 2013 yılı 
vergilendirme dönemi kurumlar vergisinde birinci olan 
Borsamızın üyesine, ilçe ve ülke ekonomisine 
sağladıkları katkılardan dolayı teşekkür etti, başarılarının 
devamını diledi ve onur plaketini takdim etti. 

Ankara Ofis Yem Şirket Müdürü Erol Karaköse
ve Üretim Şefi Ali Uludağ

S alihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Yetiş Aksoy, Yönetim Kurulu Üyesi M. Emin 
Deniz ve Genel Sekreter Turan Yalçın, 

merkezi Ankara’da bulunan ve Salihli’nin Çökelek 
Mahallesi’nde Yem Fabrikası bulunan Ankara Ofis 
Yem’i ziyaret etti.
 Ziyarette Ankara Ofis Yem Şirket Müdürü Erol 
Karaköse ve Üretim Şefi Ali Uludağ ile görüşen 
Salihli Ticaret Borsası Başkanı Yetiş Aksoy, Ticaret 
Borsalarının görevleri ve faaliyetleri hakkında 
bilgilendirmelerde bulundu. Birlik ve beraberlikle 
yapılan çalışmaların başarıyı getireceğine 
inandıklarına sözlerinde yer verdi. Başkan Aksoy 
günün anısına Ali Uludağ’a bir hediye takdim etti. 
Ofis Yem ziyaretinden sonra 
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Salihli Ticaret Borsası ve T.C. Milli Eğitim Bakanlığı Salihli Halk Eğitimi Merkezi
İşbirliği ile 25.05.2014 tarihinde Salihli Ticaret Borsası’nda düzenlenen

hijyen eğitimine katılıp başarılı olanlara sertifikaları dağıtıldı. 

HİJYEN EĞİTİMİNDE
İLK PROGRAM TAMAMLANDI

T örene Salihli Halk Eğitim Merkezi 
Müdürü Kamil Erbay, Salihli Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Adnan Devecier, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Mevlüt Özer, M.Emin Deniz ile Meclis 
Üyesi Y.Rüstem Samancı ve hijyen eğitimi 
alan firma sahipleri, çalışanları ile basın 
mensupları katıldı.
 Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Adnan Devecier yaptığı 
konuşmada; “Ülkemizde imalattan son 
tüketiciye ulaşıncaya kadar önemli bir risk 
unsuru olarak gördüğümüz hijyen sorununun 
çözümü adına gıda ürünlerinin üretiminde, 
depolanmasında, dağıtım ve satışında görev 
alan üyelerimize ve çalışanlarına yönelik genel 
gıda hijyeni ve ilgili mevzuat konusunda 
verilen ve sonraki programlar ile verilmeye 
devam edecek olduğumuz hijyen 
eğitimlerinde işbirliği yapmak amacıyla Salihli 
Halk Eğitim Merkezi Müdürümüz Kamil Erbay 
ile yapılan görüşmeler sonucunda eğitim 

organizasyonlarına başlamış ve ilk 
programımızı tamamlamış 

bulunuyoruz. Bu işbirliği 
kapsamında Mayıs ayında 
başlattığımız eğitime 
katılıp başarılı olanlara 

bugün sertifikalarını 
dağıtıyoruz. Hijyen eğitimlerimiz 

gelen talepler doğrultusunda devam 
edecektir. Kurumum ve üyelerimiz adına eğitimlere 

verdiği desteklerden dolayı Salihli Halk Eğitim 
Merkezi Müdürü Kamil Erbay’a ve Halk Eğitim 
Merkezi Müdürlüğü çalışanlarına teşekkür 
ediyorum." dedi.
 Salihli Halk Eğitim Müdürü Kamil Erbay 
ise katılımcılara Salihli Halk Eğitim Merkezi ve 
faaliyetleri hakkında bilgiler verdi. Salihli 
halkına hizmet etmek için üzerlerine düşen 
görevi üstleneceklerini ve bu örnekte olduğu 
gibi başarı ile tamamlayacaklarını belirten 
Erbay, bu ve buna benzer eğitimlerin devam 
edeceğini söyledi. 5 Temmuz 2014 tarihinden 
itibaren hijyen eğitimi almamış ve sertifikasız 
personel çalıştıran işletmelere yasa gereği 
cezai yaptırımlar uygulanacağını vurgulayan 
Erbay, talepler doğrultusunda yeni eğitim 
programları düzenleneceğini ve bunun için 
fazla vakit kalmadığını belirtti. 
 Katılımcılara yapılan konuşmaların 
ardından Hijyen Eğitiminde başarılı olan 
katılımcılara sertifikaları dağıtıldı.  

5 TEMMUZ 2014
TARİHİNDEN İTİBAREN

HİJYEN EĞİTİMİ
ALMAMIŞ

VE SERTİFİKASIZ
PERSONEL ÇALIŞTIRAN

İŞLETMELERE
YASA GEREĞİ CEZAİ

YAPTIRIMLAR
UYGULANACAK



hizmetlerinin dışına çıkarak, araştırma, eğitim 
organizasyonları , basın ve halkla ilişkiler, proje 
hazırlama ve proje yönetme gibi 
kurumumuzun ihtiyacı olan sorumlulukları da 
layığı ile yerine getireceklerine inanıyoruz. 

İKİ GENCİMİZ
İKİ EMEKLİMİZ VAR

Emekli olan çalışma arkadaşlarımızın onuruna verilen yemekte
Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Yetiş Aksoy

emekli olan personele teşekkür plaketi verdi. 

orsamıza uzun yıllar Tescil ve 
Muamelat Memuru olarak emek veren 
Ümit Özcan ve Mustafa Karagöz 2013 

yılı sonunda emekli oldular. Borsamıza ve 
üyelerimize vermiş oldukları emeklerden 
dolayı her iki personelimize de 
teşekkürlerimizi bildiririz. 

Emekli olan iki değerli personelimizin 
yerine istihdam edilen Tescil ve Muamelat 
personelimizin ikisinin de oryantasyon 
programları tamamlandı ve iş sözleşmeleri 
yapıldı. İşe yeni başlayan ve ailemize henüz 
katılan arkadaşlarımıza iş yaşamlarında 
başarı diliyoruz. Genç arkadaşlarımızın 
kurumun    hizmetlerinde    klasik       borsa 

B
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MANİSA ABİSİNİ KAYBETTİ

Y akalandığı amansız hastalığa yenik düşerek hayatını 
kaybeden TOBB eski Başkan Yardımcısı, Manisa Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanımız Bülent 

Koşmaz, Hatuniye Cami’inde kılınan cenaze namazının 
ardından acı ve hüzün içerisinde son yolculuğuna uğurlandı. 
 1992 Yılından bu yana Manisa Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın Yönetim Kurulu Başkanlığını sürdüren Bülent 
Koşmaz’ın hayatı Manisa sanayisinin gelişmesi için yaptığı 
çalışmalar ve başarılar ile dolu. Manisa’nın dünyanın en iyi 
yatırım kenti seçilmesine yaptığı katkı tüm iş çevreleri 
tarafından takdir gördü. 
 1951 yılında Manisa'da doğan Bülent Koşmaz, evli ve iki 
çocuk babasıydı. 2000-2005 yılları arasında TOBB Sayman 
Üyeliği, 2005-2013 yılları arasında TOBB Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcılığı yaptı.  2001-2013 yılları arasında ICC 
Türkiye Milletlerarası Ticaret Odası Muhasip Üyeliği ve 
Yönetim Kurulu Üyeliği, 2001-2014 yılları arasında Türkiye 
Ekonomi Politikaları Araştırma Vakfı (TEPAV) Yönetim Kurulu 
Üyeliği, 2012-2013 yılları arasında Gümrük ve Turizm 
İşletmeleri A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanvekilliği görevlerini 
yapan Koşmaz, Manisa TSO Yönetim Kurulu Başkanlığı, TOBB 
Yüksek İstişare Kurulu Üyeliği, DEİK Genel Kurul Delegeliği, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Eğitim ve Kültür Vakfı (TOBEV) 
Mütevelli Heyeti Kurucu Üyeliği, Türkiye Ekonomi Politikaları 
Araştırma Vakfı (TEPAV) Mütevelli Heyeti Kurucu Üyeliği, 
BALO Büyük Anadolu Lojistik Organizasyonlar A.Ş. Yönetim 
Kurulu Başkanlığı, Türkiye Odalar, Borsalar ve Birlik Personeli 
Sigorta ve Emekli Sandığı Vakfı Genel Kurul Teşekkül 
Delegeliği ve Endüstri Bölgeleri Koordinasyon Kurulu Üyeliği 
görevlerini yürütüyordu.

SALİHLİ TİCARET BORSASI OLARAK,
CAMİAMIZIN ABİSİNE ALLAHTAN RAHMET,

TÜM SEVENLERİNE VE İŞ ÇEVRESİNE
BAŞSAĞLIĞI DİLERİZ… 
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Tarıma ve Türk Ekonomisine
Hizmet için Varız ..

TÜM ÜYELERİMİZİN VE BÖLGEMİZİN
HİZMETİNDEDİR




